



全球華人品質聯盟(籌)



Department of Advanced Design  
and Systems Engineering

香港城市大學  
City University of Hong Kong



香港品質學會  
Hong Kong Society for Quality

Founding Member of Asian Network for Quality (ANQ)  
Founding Member of World Alliance of Chinese Quality (WACQ)

## 第六屆全球華人品質峰會論文徵集函

尊敬的：

全球華人品質聯盟成員

全球華人品質專業人士

由全球華人品質聯盟(籌)主辦，“香港品質學會”及“香港城市大學先進設計及系統工程學系”承辦的第六屆全球華人品質峰會將於2021年11月26日舉辦，峰會將以「**智能製造跨疫境，華人品質再領航**」為主題，由多個角度展開研討。全球華人品質聯盟籌由中國質量協會、中華臺北品質學會、香港品質學會和新加坡質量學院於2015年共同發起。自2016年起全球華人品質聯盟（籌）每年組織召開全球華人品質峰會。聯盟旨在為世界各地華人搭建品質溝通平臺，凝聚全球從事品質事業的華人力量，構建具有華人特色的品質管理體系，推動最佳實踐，提升華人企業品質管理水平和品質形象，弘揚優秀中華品質文化，尤其是在后疫情時代的智造變革。

素仰您多年對品質管理的研究、發展、應用、推廣成績斐然，誠邀您與您所在機構有意參與論文（成果）發表人員投稿本次峰會。

關於此次論文徵集的詳細安排如下：

### 一、截稿時間

摘要徵集截止日期：2021年7月30日

全文徵集截止日期：2021年9月30日

### 二、徵集主題

凡涉及以下議題的論文（成果）均可提交，行業不限。

A 智能製造及先進設計

B 抗疫管理模式的品質與創新

C 創新方法及創意思維



全球華人品質聯盟(籌)



Department of Advanced Design  
and Systems Engineering

香港城市大學  
City University of Hong Kong



香港品質學會  
Hong Kong Society for Quality

---

Founding Member of Asian Network for Quality (ANQ)  
Founding Member of World Alliance of Chinese Quality (WACQ)

- D 華人特色的品質管理
- E 大灣區品質管理
- F 品質管理模式與創新
- G 其他品質管理及優質服務議題

### 三、徵集形式

請以發表作者的姓名+論文題目命名文件（如：王 XX 服務品質.docx）以 doc 或 docx 的形式保存，並在截稿時間內將電子版論文投遞至

徵集郵箱：[info@hksq.org](mailto:info@hksq.org); [kimhlai@cityu.edu.hk](mailto:kimhlai@cityu.edu.hk)

### 四、發佈形式

論文徵集之後將選擇足夠數量的優秀論文彙編成冊，公開發行（擬有電子檔和少量印刷本）。視論文的數量和質量，以及新冠疫情的影響程度，決定是否安排召開論文發佈活動，具體形式和流程待定，後續具體事宜將另函告知。

### 五、聯繫方式

峰會網址：（即將公佈）

電子郵箱：[kimhlai@cityu.edu.hk](mailto:kimhlai@cityu.edu.hk), [mekschin@cityu.edu.hk](mailto:mekschin@cityu.edu.hk)

連絡人：黎劍虹博士 及 錢桂生博士



---

Founding Member of Asian Network for Quality (ANQ)  
Founding Member of World Alliance of Chinese Quality (WACQ)

## Call for Papers of the 6th World Summit for Chinese Quality

Dear: Member of World Alliance for Chinese Quality, and Chinese quality professionals,

The 6th World Summit for Chinese Quality (WSCQ) hosted by the World Alliance for Chinese Quality (WACQ) and hosted by the "Hong Kong Society for Quality" and the "Department of Advanced Design and Systems Engineering, City University of Hong Kong" will be held on November 26, 2021. The theme of "**Intelligent Manufacturing Crosses the Epidemic, Chinese Quality Navigate Again**", the discussion will carry out from multiple angles. The World Alliance for Chinese Quality was jointly launched by the China Association for Quality (CAQ), Chinese Taipei Society for Quality (CSQ), Hong Kong Society for Quality (HKSQ) and Singapore Quality Institute (SQI) in 2015. Since 2016, the World Alliance for Chinese Quality (WACQ) has organized and held the Summit every year. It aims to build a quality communication platform for Chinese people all over the world to gathering Chinese professionals engaged in quality business around the world, so as to build a quality management system with Chinese characteristics, promote best practices, improve the quality management level and quality image of Chinese enterprises, and promote excellent Chinese quality culture, especially in the intelligent manufacturing during epidemic era.

Per your outstanding achievements in the research, development, application and promotion of quality management for many years, we sincerely invite you and your institution to participate in the summit and submit papers for the summit publication.

The detailed arrangements are showed as follows:

### 1. Deadlines

Deadline for abstract submission: July 30, 2021  
Deadline for full paper submission: September 30, 2021

### 2. Topics

All papers related to the following topics can be submitted, regardless of industry.

- A. Intelligent manufacturing and advanced design
- B. Quality and innovation of anti-epidemic management model
- C. Innovative methods and creative thinking
- D. Quality management with Chinese characteristics
- E. Quality Management in Greater Bay Area
- F. Quality management model and innovation
- G. Other quality management and quality service issues



全球華人品質聯盟(籌)

WACQ



Department of Advanced Design  
and Systems Engineering

香港城市大學  
City University of Hong Kong



香港品質學會  
Hong Kong Society for Quality

---

Founding Member of Asian Network for Quality (ANQ)  
Founding Member of World Alliance of Chinese Quality (WACQ)

### 3. Form of solicitation

Please use the name of the author

Please name the file with the name of the author + the title of the paper

(for example: Wang XX Service Quality.docx) and save it in the form of doc or docx, and save the electronic version of the paper within the deadline, and submit the electronic paper to email: [info@hksq.org](mailto:info@hksq.org); and [kimhlai@cityu.edu.hk](mailto:kimhlai@cityu.edu.hk).

### 4. Publication

After the papers are solicited, a sufficient number of excellent papers will be selected and compiled into a book for public distribution (electronic files and a small amount of printed copies are planned). Depending on the quantity and quality of the papers and the degree of impact of the pandemic, decide whether to arrange a paper release event. The specific format and process are to be determined. Follow-up specific matters will be notified in another letter.

### 5. Contact information

Summit website: (to be announced)

Email: [kimhlai@cityu.edu.hk](mailto:kimhlai@cityu.edu.hk), [mekschin@cityu.edu.hk](mailto:mekschin@cityu.edu.hk)

Contact: Dr. Lotto Lai and Dr. KS Chin